
28. května 2025  

Výroční zpráva o hospodaření KTF UK 2024  

Usnesení:  

EK se seznámila s předloženou výroční zprávou o hospodaření. Doporučuje:  

1. aby v dalších letech doptávané informace vedení KTF UK zařadilo do 

šablony VZ (rozpis darů, specifikaci rozvojových projektů.   

2. aby při strategickém plánování rozvoje fakulty vedení KTF UK zohlednilo 

mj. ty aktivity, které přináší zisk (v rámci toho upozorňujeme, že za rok 

2024 byly výnosy z doplňkové činnosti ve výši 1.008 tis. Kč (podnájem, 

znalecké posudky), pohledávky k 31.12.2024 však navíc činily celkem 

4.759 tis. Kč (z toho 2.004 tis. Kč je pohledávka za znalecké posudky k 

zavřenému soudnímu řízení na Krajský soud v Praze. Pohledávka byla 

uhrazena v době splatnosti.)  

3. aby si AS KTF UK vyžádal informaci, zda dotace pro malé studijní 

programy byla náležitě vypořádána s RUK (odešla závěrečná zpráva?).  

4. aby se AS KTF UK vyjádřil, zda navrácení finančních prostředků NPO 

(celkem 1.075 tis. Kč.) je v souladu s povinností řádného hospodáře. 

Z projektu byla pořízena pouze 3D tiskárna.  Plán zajištění dataprojektoru 

(3x velká učebna), videokonferenčního zařízení (3x velká učebna), 

videokonferenční zařízení (2x malá učebna), 3D scanner, software pro 3D 

modelování zůstal nenaplněn a finance byly vráceny. Z pohledu EK 

k porušení pravidla řádného hospodáře došlo.   

5. dle čl. 13, odst. 4 Jednacího řádu AS KTF UK provést hloubkovou kontrolu 

mzdových nákladů jednotlivých kateder. 

6. schválit Výroční zprávu o hospodaření. 

 

Schváleno: 4-0-0 

  

Rozdělení finančních prostředků KTF v roce 2025   

Usnesení:  

EK nedoporučuje předložený dokument „Rozdělení finančních prostředků KTF v 

roce 2025“ schválit.   

Odůvodnění: 

● Zmatečný materiál (např. vyčísluje navýšení doplňkové činnosti za rok 

2025 o 16,67%; v textu se předpokládají nižší výdaje na cestovné, ale 

v tabulce je opak). Pokud se jedná o porovnání predikcí, lépe by bylo 

k predikci roku 2025 porovnat skutečný stav předchozích let.   

● Došlo k růstu mezd v rámci rozpočtového provizoria, ač to vnější okolnosti 

nevyžadovaly takto brzy.  



● Došlo k růst mezd bez patřičného rozboru finanční náročnosti jednotlivých 

kateder, ačkoli je otázka diskutována od podzimu 2024. Tabulka 

průměrných mezd je nevypovídající, protože jsou do mezd zahrnuty 

příplatky za další funkce nesouvisející s jednotlivými mzdovými tarify.   

● Došlo k navýšení mezd bez patřičného rozboru náročnosti studijních oborů 

(s náklady i výnosy, v excelové tabulce), ačkoli o něj EK žádala již 

v prosinci 2024 a doposud jej nedostala.  

● K rozpočtu chybí jakýkoli strategický materiál, jak se se ztrátou bude 

pracovat, což je při předpokládané ztrátě nutné.  Na absenci strategického 

materiálu komplexně řešícího rozvoj fakulty (nejen v rámci úpravy 

personálií) je upozorňováno od podzimu 2024.  

 

Schváleno: 4-0-0 
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